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Tid: 12:01
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Närvarande

Ordförande Nils Grimbeck
Vice Ordförande Pontus Lindgren

Kassör Ludwig Lewis
Sekreterare Emil Dahlberg

Kandidatansvarig Viktor Carlsson
SAMO Elin Ekstedt

§1 Mötets öppnande Nils Grimbeck öppnar mötet kl. 12:08.

§2 Val av justerare Pontus Lindgren väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Att adjungera in Elin Ekstedt närvaro, yttrande och förslagsrätt.

§4 Runda bordet
• Nils har jobbat med verksamhetsplanen. Var på möte med utbildnings-

utskottet igår.
• Pontus har gjort PR till aspning och inspring för årskurs 3.
• Ludwig har inte haft mycket postspecifikt arbete att göra.
• Emil har lagt upp protokollet från 10/9 och justerat lite på den 17/9.
• Viktor har skickat mejl till Jonathan Weidow och skickat till Martin

Cederwall om rättningen.

§5 Kurser
• Åk1: Inte mycket att säga om.
• Åk2: Viktor säger att den dåliga planering av rättning av omtentamen

till Mekanik 2 kan orsaka problem för stipendium, CSN och omtentor.
Cederwall tar på sig att det var hans fel och skickat mejl till Adlerbertska
stipendiet och man kan som student få tentamen snabbrättad om detta
behövs.

• Åk3: Årskurs 3 får inte välja fortsättnings kurs i Python för att den har
blivit full.

• Master: Inget nytt.

§6 Verksamhetsplan Styrelsemöte nästa vecka och behöver presentera verksamhetsplanen. Ludwig
ska presentera denna. Nils har skrivit en verksamhetsplan och ska skicka den
snart till talman.

§7 Besök av SAMO Elin är främst här för vi har överlappande frågor. SAMO ska vara med om vi
diskuterar arbetsmiljö frågor. Sociala stödet på TM är ganska lågt och gav då-
liga resultat på studentparametern. Vi får se om det blir bättre med stress och
arbetsbörda på TM 1. Vi kan behöva överväga om vi måste göra fler ändringar.

Dåliga resultat på att vi på sektionen har dåliga möjligheter att påverka. Nils
säger att detta förekommer på hela Chalmers. Kåren jobbar mycket med dessa
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frågor, men kommunikationen är dålig mellan studienämnder, kåren, PA till
studenter. TM ska ha flera årskurs träffar, medan F fortfarande har väldigt få.
Skulle hjälpa om man får reda på att sin feedback om hur utbildningen kan
förbättras gör skillnad.

Nytt på F är att studiegrupper ska införas för studenter som ej klarar kur-
ser. Josephine Björk, studievägledare på F, ska föra in detta. Finns en del re-
surser som kan hjälpa dessa studenter, men de kommer vara begränsade. Nils
ställer frågan om vi ska ha möte med studievägledare också. Studievägledarna
behandlar frågor som beror både SNF och SAMO. Elin frågor hur kommuni-
kationen ska vara mellan SNF och SAMO. Nils tycker vi ska driva långsikta
frågor tillsammans. SAMO ska gå på några möten med SNF och vi ska ha ak-
tuella punkter på dagordningen för detta. Två möten med SAMO per läsperiod
beslutar vi preliminärt om.

Alla program från Lindholmen både från Chalmers och Göteborgs Universi-
tet ska flytta till Johanneberg. Hur detta kommer påverka arbetsmiljön och
tillgång till studieplatser här på Johanneberg blir därav en aktuell fråga. Elin
säger att det redan är brist på studieplatser.

SAMO behandlar allt mående av studenter medan vi är intresserade av studen-
ters mående kopplade till studier. Skulle det bli väldigt ont om studieplatser
kan SAMO kräva förändring på grund av att alla inte kan gå på föreläsningarna
och det blir även en brandfara.

Vi ska tillsammans jobba på en åsiktsplan och vi i SNF ska skriva mycket
om studierelaterade frågor. Detta ska sedan via Nils göras med styret.

§8 Aspning Två inspring till för aspkvällen. På infokvällen ska vi informera om vad vi
gör, varför vi finns, vilka poster vi har och i synnerhet vilka poster som är
vakanta. Sedan blir det mest häng och spela brädspel. Vi får blanda upp oss
och diskutera med aspar om deras funderingar och åsikter. Vi kör information
om våra poster och även de man kan söka. Vi får vara lite flexibla och se hur
det går under kvällens gång.

§9 Övriga frågor Ludwig lyfte upp att budgeten blev godkänd.

§10 Nästa möte Tisdag 1/10, kl 12:01 i Styretrummet.

§11 Mötets avslutande Nils Grimbeck avslutar mötet kl. 13:00!
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Figur 1: https://xkcd.com/544/

3

https://xkcd.com/544/


This document has been electronically signed
using eduSign.

Validate signed documents at: https://validator.edusign.sunet.se

Signature page


	Mötets öppnande
	Val av justerare
	Adjungeringar
	Runda bordet
	Kurser
	Verksamhetsplan
	Besök av SAMO
	Aspning
	Övriga frågor
	Nästa möte
	Mötets avslutande

		2024-10-01T06:43:31+0000


		2024-10-01T21:30:31+0000


		2024-10-01T22:07:53+0000


	



